
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1771 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitman (V). 

 

Spørgsmål nr. 1771:  

”Ifølge Selveje Danmark og Dansk Erhverv er over halvdelen af friplejehjemmene i 

Danmark overgået til den nye afregningsmodel for friplejeboliger. Vil ministeren re-

degøre for, hvornår der bliver igangsat en evaluering af den nye afregningsmodel, der 

blev ændret tilbage i ϮϬϭ5?” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet vil sammen med de relevante parter igangsætte en 

evaluering af den nye afregningsmodel ved udgangen af indeværende år. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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